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BR.0002.12.2024 
 

P R O T O K Ó Ł NR VIII/2024 

posiedzenia Rady Powiatu Międzychodzkiego 

w dniu 16 października 2024 r. 
 

Posiedzenie odbyło się w sali sesyjnej Starostwa Powiatowego w Międzychodzie, 
ul. 17 Stycznia 143. 
 

Obrady rozpoczęto o godz. 14:01 

Ad.1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Powiatu Witold Maciołek.  

Otworzył obrady VIII sesji Rady Powiatu Międzychodzkiego. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego 

składu Rady 15 radnych stanowi kworum, przy którym Rada może podejmować prawomocne decyzje. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Ad.2. Uwagi do porządku obrad  

Porządek obrad VIII sesji Rady Powiatu stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

Przewodniczący Witold Maciołek poinformował, iż porządek dzisiejszych obrad został przedstawiony 

radnym w ustawowym terminie.  

Następnie zgłosił wniosek o dodanie do porządku obrad punktu „Złożenie ślubowania przez radnych 

wstępujących na wakujące mandaty” jako pkt 3 informując, że numeracja kolejnych punktów przesunie 

się o jeden.  

Zarządził głosowanie nad przyjęciem zgłoszonego wniosku.  

Rada Powiatu przy ustawowym składzie 15 radnych, w obecności 13 radnych, w wyniku 

przeprowadzonego głosowania – 13 głosów „za”, przy 0 głosach „przeciwnych”, przy 0 głosach – 

przyjęła jednogłośnie zgłoszony wniosek.  

Dalej zapytał, czy są inne wnioski. 

Wobec braku innych propozycji zmian porządku obrad, zarządził głosowanie nad przyjęciem porządku 

obrad – po zmianie. 

Rada Powiatu przy ustawowym składzie 15 radnych, w obecności 13 radnych, w wyniku 

przeprowadzonego głosowania – 13 głosów „za”, przy 0 głosach „przeciwnych”, przy 0 głosach 

„wstrzymujących się” - przyjęła jednogłośnie porządek obrad VIII sesji Rady Powiatu. 

Porządek obrad VIII sesji Rady Powiatu – po zmianie stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Ad.3. Złożenie ślubowania przez radnych wstępujących na wakujące mandaty 

Przewodniczący Witold Maciołek, w związku z Postanowieniem nr 1128/2024 Komisarza Wyborczego 

w Poznaniu z dnia 24.09.2024 r. w sprawie obsadzenia mandatu radnego Rady Powiatu 

Międzychodzkiego, poprosił Panią Klaudię Kolanowską-Srokę o złożenie ślubowania. 

Pani Klaudia Kolanowska-Sroka złożyła ślubowanie. 

Następnie, w związku z Postanowieniem nr 1142/2024 Komisarza Wyborczego w Poznaniu z dnia 

11.10.2024 r. w sprawie obsadzenia mandatu radnego Rady Powiatu Międzychodzkiego, poprosił Pana 

Andrzeja Szulca o złożenie ślubowania.  

Pan Andrzej Szulc złożył ślubowanie. 
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Po złożeniu ślubowań, Przewodniczący Witold Maciołek poinformował, że od tej pory w sesji uczestniczy 

15 radnych.  

Ad.4. Przyjęcie protokołu VI oraz nadzwyczajnej VII sesji Rady Powiatu 

Przewodniczący Witold Maciołek poinformował, że protokół VI oraz nadzwyczajnej VII sesji Rady 

Powiatu, wyłożone były do wglądu w Biurze Rady, zostały również przesłane radnym poprzez System 

Rada. Na sprawdzającego protokół VI sesji z dnia 19 września br. został wyznaczony radny Daniel 

Kozubowski. 

Zapytał, czy sprawdzający wnosi uwagi co do treści protokołu? 

Radny Daniel Kozubowski nie zgłosił uwag do protokołu.  

Przewodniczący Witold Maciołek stwierdził brak uwag ze strony pozostałych radnych i zarządził 

głosowanie za przyjęciem protokołu.  

Rada Powiatu przy ustawowym składzie 15 radnych, w obecności 15 radnych, w wyniku 

przeprowadzonego głosowania – 13 głosów „za”, przy 0 głosach „przeciwnych”, przy 0 głosach  

„wstrzymujących się”, bez udziału w głosowaniu 2 radnych – radnej Klaudii Kolanowskiej-Sroki oraz 

radnego Andrzeja Szulca - przyjęła protokół VI sesji z dnia 19.09.2024 r.  

Następnie Przewodniczący Witold Maciołek zarządził głosowanie za przyjęcie protokołu 

z nadzwyczajnej VII sesji Rady Powiatu w dniu 28 września br. 

Rada Powiatu przy ustawowym składzie 15 radnych, w obecności 15 radnych, w wyniku 

przeprowadzonego głosowania – 7 głosów „za”, przy 0 głosach „przeciwnych”, przy 7 głosach  

„wstrzymujących się”, bez udziału w głosowaniu radnego Andrzeja Szulca - przyjęła protokół 

nadzwyczajnej VII sesji z dnia 28.09.2024 r.  

Dalej, stosownie do §27 pkt.3 Statutu do sprawdzenia protokołu dzisiejszych obrad, Przewodniczący 

Witold Maciołek wyznaczył radnego Rafała Litke.  

 
Ad.5. Informacja Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym 

Informację z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym przedstawił Starosta Rafał Litke 

- załącznik nr 5 do protokołu.  

 Głos zabrał radny Daniel Kozubowski. Zapytał jaki był klucz jeśli chodzi o wybór dróg do ścinki 
poboczy, wskazując, że swego czasu interpelował w sprawie ścinki poboczy na drodze Augustowo-
Chorzewo.  
 Wicestarosta Waldemar Górczyński odpowiedział: „Systematyczne objazdy pracowników Wydziału 
Dróg i ich spostrzeżenia i raporty decydują o tym, które odcinki będą realizowane. Aczkolwiek wniosek 
Pana radnego zostanie rozpatrzony w przyszłym roku. Limitem są środki przeznaczone w uchwale 
budżetowej.” 
 
Następnie głos zabrała radna Klaudia Kolanowska-Sroka. Zgłosiła Przewodniczącemu brak doręczenia 
materiałów sesyjnych i złożyła ustny wniosek o zarządzenie 30 minutowej przerwy celem zapoznania 
się z materiałami. 
 Przewodniczący Witold Maciołek odpowiedział „Przychylam się, nie komentuję” i zarządził 
głosowanie za przyjęciem wniosku o zarządzenie przerwy w obradach. Opierając się na wyniku 
głosowania – 14 głosów „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” – ogłosił przerwę. 
 

Godz. 14:25 – 14:55 przerwa w obradach. 
 

Po przerwie, Przewodniczący Witold Maciołek wznowił obrad Rady. 
 
Ad.6. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Międzychodzkiego na lata 2024 – 2032 

Tytuł projektu uchwały odczytał Przewodniczący Witold Maciołek. Zapytał, czy są pytania. Stwierdził 
brak pytań i zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały.  
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Rada Powiatu Międzychodzkiego przy ustawowym składzie 15 radnych, w obecności 15 radnych,  
w wyniku przeprowadzonego głosowania – 15 głosów „za”, przy 0 głosach „przeciwnych”, przy 0 głosach 
„wstrzymujących się” - podjęła uchwałę nr VIII/43/2024 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Międzychodzkiego na lata 2024 – 2032. 
 
Imienny wykaz głosowania nad uchwałą stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
b) zmiany uchwały budżetowej na rok 2024 
Tytuł projektu uchwały odczytał Przewodniczący Witold Maciołek. Zapytał, czy są pytania. 
 Głos zabrali radna Klaudia Kolanowska-Sroka oraz radny Daniel Kozubowski, zwracając się 
o uszczegółowienie uzasadnienia zmian w budżecie w odniesieniu do realizacji rządowego programu 
„Dofinansowanie wynagrodzeń pracowników jednostek wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej 
na lata 2024-2027” oraz zmian w planach finansowych domów pomocy społecznej. 
 Wyjaśnień udzieliła Skarbnik Powiatu Katarzyna Kubicka-Halasz.  
W rezultacie dyskusji nad projektem uchwały, wypłynęła sugestia szerszego opisu proponowanych 
zmian w przyszłych projektach uchwał. 
 

Szczegółowy przebieg dyskusji nad projektem uchwały odzwierciedla nagranie. 
Czas nagrania – 00:57:00 – 01:06:41. 

 

Przewodniczący Witold Maciołek stwierdził brak dalszych pytań i zarządził głosowanie nad podjęciem 
uchwały.  
 

Rada Powiatu Międzychodzkiego przy ustawowym składzie 15 radnych, w obecności 15 radnych,  
w wyniku przeprowadzonego głosowania – 15 głosów „za”, przy 0 głosach „przeciwnych”, przy 0 głosach 
„wstrzymujących się” - podjęła uchwałę nr VIII/44/2024 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 
2024. 
 

Imienny wykaz głosowania nad uchwałą stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
c) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kłodzkiego na usuwanie skutków powodzi 
Tytuł projektu uchwały odczytał Przewodniczący Witold Maciołek. Zapytał, czy są pytania. Stwierdził 
brak pytań i zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały.  
 

Rada Powiatu Międzychodzkiego przy ustawowym składzie 15 radnych, w obecności 13 radnych,  
w wyniku przeprowadzonego głosowania – 15 głosów „za”, przy 0 głosach „przeciwnych”, przy 0 głosach 
„wstrzymujących się” - podjęła uchwałę nr VIII/45/2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 
Powiatu Kłodzkiego na usuwanie skutków powodzi. 
 

Imienny wykaz głosowania nad uchwałą stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
d) przekazania skargi według właściwości 
Tytuł projektu uchwały odczytał Przewodniczący Witold Maciołek. Zapytał, czy są pytania. Stwierdził 
brak pytań i zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały.  
 

Rada Powiatu Międzychodzkiego przy ustawowym składzie 15 radnych, w obecności 15 radnych,  
w wyniku przeprowadzonego głosowania – 14 głosów „za”, przy 0 głosach „przeciwnych”, przy 1 głosie 
„wstrzymującym się” - podjęła uchwałę nr VIII/46/2024 w sprawie przekazania skargi na działalność 
Starosty Międzychodzkiego zgodnie z właściwością. 
Imienny wykaz głosowania nad uchwałą stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Ad.7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Powiecie Międzychodzkim w roku 

szkolnym 2023/2024 

Informację o stanie realizacji zadań oświatowych w Powiecie Międzychodzkim w roku szkolnym 
2023/2024 przedstawił Dyrektor Powiatowego Centrum Usług Wspólnych w Międzychodzie Dariusz 
Nowak – załącznik nr 14 do protokołu. Na zakończenie wystąpienia podziękował dyrektorom placówek 
oświatowych za przemiłą współpracę.   
 W ślad przedstawionej Informacji głos zabrali radna Daria Martyńska, radny Daniel Kozubowski oraz 
radna Klaudia Kolanowska-Sroka.  
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 Wniosek z dyskusji nad przedstawioną Informacją – przedstawić dokładne dane statystyczne 
dotyczące ilości dzieci korzystających z usług Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej (diagnoza, 
terapia) z porównaniem do lat ubiegłych. 
 

Szczegółowy przebieg dyskusji nad Informacją odzwierciedla nagranie. 
Czas nagrania – 01:32:02 – 01:59:16. 

 
Ad.8. Informacja o wynikach analiz oświadczeń majątkowych za rok 2023 

Informację o wynikach analizy oświadczeń majątkowych radnych złożonych za rok 2023 
przewodniczącemu rady powiatu międzychodzkiego przedstawił Przewodniczący Witold Maciołek – 
załącznik nr 15 do protokołu. 
 
Informację o wynikach analizy oświadczeń majątkowych za rok 2023 złożonych staroście 
międzychodzkiemu przedstawił Starosta Rafał Litke - załącznik nr 16 do protokołu. 
 
Ad.9. Interpelacje i zapytania radnych. 
Radny Ryszard Skiba, w związku z brakiem do tej pory odpowiedzi na pismo z dnia 25 kwietnia 2024 
roku złożone do p. Starosty, złożył skargę na działanie Zarząd Powiatu Międzychodzkiego na przewlekłe 
załatwienie sprawy. 
Następnie zwrócił się do Przewodniczącego Rady o dotrzymywanie zapowiedzianych terminów sesji. 
 
Radna Magdalena Jabłońska, nawiązując do spotkania z dnia 10 września dotyczącego współpracy z  
powiatową biblioteką publiczną w Międzychodzie z udziałem Starosty, w wyniku którego następczo 
miało odbyć się spotkanie z dyrektorami bibliotek, ponadto dyrektor Czarnecka wysłała pismo w tej 
sprawie - zwróciła się do Starosty o ustalenie terminu tego spotkania. 
 Starosta odpowiedział, że nie pamięta dokładnie treści pisma, nie potraktował tego na „twardo”, ale 
przychyla się, aby takie spotkanie w najbliższym czasie zorganizować.   
 
Radny Daniel Kozubowski wrócił do tematu zmian w budżecie. Wskazał, że zaintrygowała go zmiana w 
DPS Piłka-Zamyślin. Chodzi o 100 tys., które było na usługi. Odwołując się do zapisów poprzedniej 
uchwały z 19 września, w dziale Piłka-Zamyślin nastąpiło zwiększenie o ponad 1,1 mln zgodnie z 
decyzją Wojewody z przeznaczeniem na realizację rządowego programu dofinansowanie 
wynagrodzeń pracowników – jedną na kwotę 634 tys. i drugą na ten sam program – na kwotę 
548. 222 zł. Z uzasadnienia do tej zmiany budżetowej czytamy, że środki pochodzą z rezerwy. 
Przeznaczenie środków na inny cel niż w decyzji o ich przyznaniu stanowi naruszenie dyscypliny 
finansów publicznych. Zapytał, jak to się ma do zmiany budżetu sprzed godziny – wprowadziliśmy środki 
na tzw. paragrafy „wynagrodzeniowe”, ale także na usługi, a to kłoci się z zapisem, przeznaczeniem 
dotacji. Poprosił o sprecyzowanie informacji w zakresie przeznaczenia dotacji i na jakim jesteśmy etapie 
jak chodzi o zabezpieczenie wynagrodzeń dla pracowników DPS oraz PCPR. We wrześniu była 
informacja, że są to pieniądze po 1.000 zł dla wszystkich pracowników DPS do końca roku i nie dla 
wszystkich pracowników PCPR. Dopytał, czy po dzisiejszej zmianie są to pieniądze dla wszystkich 
pracowników PCPR, czy jeszcze nie dla wszystkich.  
 Skarbnik Powiatu odpowiedziała. W DPS dla wszystkich. W PCPR niestety nie, zgodnie z 
wytycznymi, które otrzymaliśmy. 
 W miejscu tym, radny Daniel Kozubowski wskazał na nierównie traktowanie pracowników pomocy 
społecznej, a zarazem, że być może warto byłoby wystąpić z apelem do Prezesa Rady Ministrów o 
zasady równości, równego traktowania wszystkich pracowników. 
 Kontynuując dalej, Skarbnik wyjaśniła, iż we wrześniu w uchwale były dwie kwoty - ponad 600 tysięcy 
i ponad 500 tysięcy. Jedna kwota była na dodatki motywacyjne tzw. 1000 zł. Natomiast druga – była to  
korekta planu pod kątem wykorzystania miejsc finansowanych wg starych zasad. I ta kwota została 
rozdzielona na dwa paragrafy na 4210 na zakupy i na 4300 usługi, wg rzeczywistego zapotrzebowania.  

Dalej radny Daniel Kozubowski przytaczając, że blisko 3 tygodnie temu odbyła się nadzwyczajna 
sesja Rady Powiatu, poddał pod wątpliwość prawomocność tej sesji. Wskazał, że nie było co najmniej 
połowy ustawowego składu Rady, zgodnie ze Statutem.  

W dyskusję włączyli się mecenas Marcin Kłos – interpretując, że była ustawowa większość oraz 
radny Ryszard Skiba i radna Klaudia Kolanowska-Sroka – wskazując, że ustawowy skład Rady Powiatu 
wynosi 15 radnych.  

W konkluzji dyskusji, wskazano na sporządzenie przez Mecenasa opinii w tej sprawie.   
Szczegółowy przebieg dyskusji odzwierciedla nagranie. 

Czas nagrania – 02:14:50 – 02:25:35. 



5 
 

 Następnie radny Daniel Kozubowski w kontekście informacji z poprzedniej sesji o podpisaniu aneksu 
do umowy dotyczącego projektu Rewitalizacja linii kolejowej nr 368, wywołał temat kolei. Przekazano 
nam informację, że kwestia formalna - przesunięcie płatności na kolejny rok. Informacja ta nijako ma się 
do tego co usłyszał w audycji redaktora Pomianowskiego „Pociąg do Wielkopolski”, w której była mowa 
o wzroście kosztów z uwagi na założenia względem tej linii – jej elektryfikację. Na pytanie Redaktora 
dotyczące ewentualnego wzrostu kosztów, wicemarszałek Jankowiak odpowiedział, że są po 
uzgodnieniach z samorządami, że samorządy deklarują partycypację w tych kosztach.  
 Zapytał, czy rzeczywiście takie rozmowy się odbyły, czy takie rozmowy się toczą dotyczące 
ewentualnego zwiększenia kosztów. 
 Następnie wskazał, że realizacja przedsięwzięcia na zaplanowanych parametrach spowoduje to, że 
rolnicy z gminy Chrzypsko Wielkie będą musieli po kilkanaście kilometrów zamiast kilkuset metrów 
dojeżdżać do swoich pól. Na ten temat była mowa dwie, trzy sesje temu. Wówczas Wicestarosta nie 
chciał mówić za dużo. Miały pojawić się dodatkowe założenia związane z przebudową tej linii kolejowej. 
Przypomniał się o ich przedstawienie, jeżeli jest to coś innego, co Wicestarosta wspominał.   
 Na powyższe odpowiedział Starosta. Poinformował że uczestniczył w spotkaniu w Gorzowie 
Wielkopolskim i z tego co przekazano samorządowcom, elektryfikacja linii kolejowej na odcinku 
Szamotuły - Międzychód, nie będzie realizowana w ramach programu Kolej+, tylko równolegle w ramach 
Krajowego Programu Kolejowego, wg informacji Wiceministra Infrastruktury Malepszaka, w 100% 
finansowanego z budżetu Państwa - PKP PLK, czy Ministerstwa. Natomiast jeśli chodzi o sprawę 
Chrzypska i rolników to wie, że Pan Wójt Gminy Chrzypsko Wielkie był w kontakcie z Panem 
Marszałkiem. Natomiast jak przebiegały rozmowy między Panem Wójtem, a Panem Marszałkiem, to tej 
informacji nie posiada. W międzyczasie nie było żadnego innego spotkania samorządowców 
z porozumienia 19 samorządów z kimkolwiek, aby mógł powiedzieć coś więcej.  

Szczegółowy przebieg dyskusji odzwierciedla nagranie. 
Czas nagrania – 02:25:38 – 02:31:58. 

Dalej, radny Daniel Kozubowski: 
- wskazując, iż nie dotyczy to bezpośrednio naszego samorządu, ale korzystając z obecności na Sali 

Przewodniczącego Rady Miejskiej Międzychodu Dariusza Nowaka, zgłosił wniosek o uwzględnienie 
budowy toalet publicznych przy dworcu PKS, w związku z planami przebudowy Placu Kościuszki  

 w Międzychodzie, w miejscu powalonego dębu,  
- zwrócił się o informację, jakie są normatywy jak chodzi o harmonogram wykaszania poboczy,   
- nawiązując do poprzedniej sesji, ponowił pytanie o bilans zamknięcia - stan wolnych środków 

powiatu, jaki pozostawiła po sobie ustępującą Skarbnik Powiatu. 
  Skarbnik Katarzyna Kubicka-Halasz zadeklarowała przekazanie informacji po jej 

przygotowaniu.  
- wspominając śp. radną Elżbietę Śpiączkę i Jej plany – m.in. utworzenie dziennego domu seniora w 

budynku internatu „Rolnika”, czy też mając na uwadze bieżące potrzeby związane z coraz większą 
liczbą dzieci umieszczanych w pieczy zastępczej, zapytał, czy przez ten półroczny okres, udało się 
Zarządowi podjąć  jakieś działania, wyznaczyć kierunki jak chodzi o przeznaczenie tego budynku. 
Wskazał, że obecnie budynek ten jest wykorzystywany pod kwalifikację wojskową, tak stoi pusty. 
Zdaje sobie sprawę, iż szansa na zmiana przeznaczenia tego budynku  jest wtedy kiedy pojawią się 
środki zewnętrzne. Natomiast niewątpliwie potrzeby społeczeństwa są i byłaby to zarazem fajna 
puenta co prawda krótkiej, ale jakże budująca współpracę z naszą już nieżyjącą koleżanką.  
 Starosta odpowiedział, że obecnie trwają rozmowy z Burmistrzami Międzychodu w sprawie 
dokonania ewentualnej zamiany budynków, uwzględniając zaspokojenie potrzeb obydwóch 
samorządów. Rozmawiamy między innymi o dziennym domu pobytu seniora. Wiem, że Pani Ela by 
mi tego nie odpuściła i to, że Jej z nami nie ma, z tego zobowiązania nie czuję się zwolniony. 
Rozmowy są prowadzone, i mam nadzieję, że o ich efektach będę mógł Państwa poinformować jak 
najszybciej.  
 

Godz. 16:42 obrady opuścili radni Magdalena Jabłońska oraz Wiesław Rybarczyk. 
Od tej pory w sesji uczestniczy 13 radnych. 

 

Następnie radny Marek Jakóbczyk na ręce Przewodniczącego Rady złożył pisemny wniosek 
o wprowadzenia stałych terminów sesji zwyczajnych. 
 
Ad.10. Wolne wnioski, informacje, sprawy organizacyjne i bieżące Rady. 
W punkcie tym głos zabrał Starosta. Powiedział: „Od miesiąca w związku ze śmiercią naszej 
koleżanki Pani Elżbiety Śpiączki, Zarząd obraduje w niepełnym składzie. Na szczęście może 
podejmować uchwały, bo zachowuje kworum. I chciałbym Państwa poinformować, że na następnej sesji 
będę proponował uzupełnienie składu Zarządu i będę prosił Państwa radnych o to, abyście wyrazili 
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zgodę, aby nowym członkiem Zarządu został Pan radny Witold Maciołek”. 
Następnie głos zabrał Przewodniczący Witold Maciołek. Powiedział: „Złożę rezygnację z 
Przewodniczącego Rady Powiatu Międzychodzkiego. Uzasadnię to tym, że pracuję w systemie pomocy 
społecznej. Chcę kontynuować dzieło Pani Eli, zwłaszcza w tym zakresie pieczy zastępczej ...”. 
 
Ad.11. Zakończenie obrad. 
Wobec wyczerpania punków porządku obrad, Przewodniczący Rady Witold Maciołek, zamknął obrady 
VIII sesji Rady Powiatu Międzychodzkiego.  
 

Obrady zakończono o godz. 16:47. 
 

Szczegółowy przebieg sesji (dyskusje, wypowiedzi) odzwierciedla transmisja VIII sesji Rady Powiatu 
Międzychodzkiego w dniu 19 września br., umieszczona na stronie rada.powiatmiedzychodzki.pl 
w zakładce „Nagrania”, należy wybrać kanał Powiat Międzychodzki. Kopia nagrania jest również 
zlokalizowana na dysku twardym w Biurze Rady i Zarządu Powiatu.  
 
 
 
Protokołowała       Przewodniczący Rady Powiatu 
 
Iwona Juszczyk         Witold Maciołek 
 
 
 
 
Sprawdzający protokół: 
 
Rafał Litke  


